兰贝斯学院简介


[bookmark: _GoBack]兰贝斯学院位于英国首都伦敦，是一所11-18岁的学校，有近1000名在校学生。  2013年被英国标准教育局评委“良好”学校。学校本着“与众不同”的信条，致力于确保学生和工作人员能够实现自己的梦想。我们的核心价值观，希望我们的学生能够充满热情，有团结精神，有雄心，有创造力，自信。希望我们的学生成为一个全面发展的个人，能够在这个快速发展的世界占有一席之地。我们认为我们每个人都是强大的，但是我们团队的力量更加强大。所以我们鼓励学生相互支持，激发每个人内在的潜能。



























Lambeth Academy Profile

Lambeth Academy is a school with a diverse student and staff body in London, England which is committed to bringing out the best in everyone. We have almost 1000 pupils from the ages of 11 – 18 years. 

Our mission is to ‘be exceptional’ in all that we do and we strive to ensure that all of our students and staff achieve their potential. Our core values, which underpin our vision, are those which we wish our students to be: united, creative, enthusiastic, ambitious, confident and empowering. We want our children and young people to be well-rounded individuals who are prepared to play a full role in the world in which they live.  We recognise that as individuals we are strong, but understand that we are stronger together. We encourage and support each other to unleash everyone’s potential. 

Lambeth Academy is at a very exciting stage. We are one of the most improved schools in the country and were judged by Ofsted to be a ‘good’ school following an inspection in February 2013. We are well placed on our journey to become ‘outstanding’ and exemplary in our practice.

Website: http://www.lambeth-academy.org/
           


  

